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   Thank you for choosing BabyN Intelligent Diaper Monitor，
Monitor designed by Shenda Chuangxin (Shenzhen) Technology 
Co., Ltd. In order to make your experience with the product easy, 
we have provided detailed instructions for use. You can get 
knowledge about the product, how to use it, etc. Please read the 
manual carefully before you use the device. We hope you will 
understand if there are any printing errors or translation 
mistakes.
  Our Diaper Monitor radiation is less than the national standard, 
long-term attached to the use of the user will not produce 
radiation damage, and the device are environmentally friendly 
materials, Velcro using non-woven composite way more skin 
care.

In order for users to use Diaper Monitor correctly and ensure 
good product performance, please read carefully and comply 
with:
1.  Do not seriously hit the host or high-frequency vibration.
2. Do not expose to benzene, thinner, high concentrations of    
corrosive and other chemicals or places with volatile gases.
3.  Do not splash or immerse the sensor location in water.
4.  Do not be near strong magnetic or electric fields.
5.  Avoid direct light or heat generating appliances.
6.  Do not disassemble or repair by yourself.
7. Please dispose of the waste packaging, batteries and old 
electronic products properly.
8.  Do not let the baby play with the product like a toy, in order to 
avoid unnecessary safety problems.
9.  Do not touch/disturb the sensors while detecting.

PREFACE
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Recognize BabyN-EBG01 Intelligent Diaper Monitor

Your BabyN-EBG01 Intelligent Diaper Monitor

Package Description：

4.Product Manual

Operation 
Manual

3.Charging cable1.Products 2.Velcro

Main unit
Sensor

Snap

Charging interface

Mainframe Velcro

Tail Velcro
Sensor
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PRODUCT

Toggle switch
Indicator ligh



Velcro removal and installation:
Removal of Velcro：
1.Pinch the host body, and then push any two corners of the snap 
to the back, you can separate the host body from the Velcro. As 
shown in the figure below：

2.Pinch the middle of the product connection line, and then to 
the front tear, you can take off the tail of the Velcro. As shown in 
the following figure:
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Installation of Velcro:
3.Velcro will have the patterned side facing you, and then the 
Velcro in accordance with the fixed holes into the snap, and then 
the host into the snap. As shown in the following figure:

4.Let a vertical way of Velcro, hook side toward themselves, the 
tail of the upper edge of the magic hair and the magic hook and 
level centered paste, as shown in the following figure:

Paste Center
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Charging:
The distribution of Type-C into the host, the other end of the 
USB into the power adapter (5V / 1A).

Charging in: when the device is charged in, the red light is always 
on.
Fully charged: when the device is fully charged, the red light is 
off.

Description:

Battery Type Standby Time Charging Time

Li-ion Polymer Battery 1.5 days Approx. 2 hour
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Pairing:
1.Turn on the toggle switch，until the blue light flash for 3 
seconds，indicating that the power on successfully waiting for 
pairing.

2.Scan the QR code on the box, or go to Google Play to search   
"GoBabyN" for the iOS system,otherwise, search "BabyN" for 
Android system.(The QR code appears on the first page of the 
instruction book）

Connecting devices

BabyN

Device Version：BabyN-EBG01

Add Now

08:39

+

Device li s t

NO Device Yet
Add Device

OPEN SHUT
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Wearing the device:
1.Attach the device to the reference location of the diaper 
according to the diagram below. (note the front and back of the 
diaper)

Poo area
（Tail sensor）

Diaper back side

Pee area
(Mainframe sensor)

Front side of diaper

2.Attach the rear part of the device to the reference position of 
the urine spot of the diaper according to the figure below.
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3.Then put the diaper with the device attached onto the baby.

Desorption equipment:
The host is desorption from the diaper in the following manner.

Note: 1. After the baby wears the diaper with the device 
attached, make sure that there is no obvious offset and gap 
between the diaper and monitor otherwise, the monitoring 
results will be affected. 2. After the initial connection of the 
device, the device will have a warm-up time of three minutes, this 
process is not monitored.

Front side of diaper
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BASIC PARAMETERS

TROUBLESHOOTING
Before contacting the after-sales department, it is recommended that 
you review the following for a possible solution:
1.The device is not connected
Due to the problem of signal interference in the  wireless connection, 
the connection time may vary from time to time. If you can not connect 
for a long time, you can try the following methods and then reconnect:
①Switching the device back on and off.         
②Restart the phone/APP, or reconnect in the device list.
③Check whether the device has power.
2.The device can not be charged
Please check whether the host and charging cable are in good contact. 
The red light will be on when the device is charging, and the charging 
status and power will be displayed on the data page after the device is 
connected to the phone.
3.Abnormal device data
Avoid the device in a bad working environment, which will cause 
irreversible damage to the device (refer to Notes). Place the power-on 
device in a clean environment for a period of time, and connect the 
phone to observe the data.

Product Name: BabyN-Intelligent Diaper Monitor               
Product Model: BabyN-EBG01                                                
Battery Capacity: 110mAh                      Battery Type: Li-ion Polymer Battery 
Connection Method: Wireless                Charging Method: DC 5V (Type-C)
Dimensions: Length 147mm Width 34.5mm Thickness 12.9mm  
Length 194mm Width 80.2mm Thickness 12.9mm (Including Velcro) 
FCC ID: 2BD3D -BABYNEBG01
Support System: Android 6.0 or iOS 11.0 and above  

Material: ABS、TPU
Weight: 20g
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FCC STATEMENT

Shenda Chuangxin (Shenzhen) 
Technology Co., Ltd.

Official Website：www.gobabyn.com
Service Hotline：+ 86 400-881-9391  （Weekday  9�00-18�00）
After sales support provided by Shenda Chuangxin (Shenzhen) 
Technology Co., Ltd.

    This device complies with Part 15 of the FCC rules. Operation is subject to the following 
two conditions: 1) this device may not cause harmful interference, and 2) this device must 
accept any interference received, including interference that may cause undesired 
operation.
    This equipment has been tested and found to comply with the limits for a Class B digital 
device, pursuant to Part 15 of the FCC rules. These limits are designed to provide 
reasonable protection against harmful interference in a residential installation. This 
equipment generates, uses and can radiate radio frequency energy and if not installed and 
used in accordance with the instructions, may cause harmful interference to radio 
communications. However, there is no guarantee that interference will not occur in a 
particular installation. If this equipment does cause harmful interference to radio or 
television eception, which can be determined by turning the equipment off and on, the 
user is encouraged to try correct the interference by one or more of the following 
measures:
- Reorient the receiving antenna.
- Increase the separation between the equipment and receiver.
- Connect the equipment into and outlet on a circuit different from that to which the 
receiver is connected. - Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help.
Changes or modifications not expressly approved by the party responsible for compliance 
could void your authority to operate the equipment.
    The distance between user and products should be no less than 20cm 
    The EUT is In door use only



让每个监护者能够科学育儿，给宝宝带来更好的呵护与健康

BabyN-EBG01
智能尿湿监护仪

使用说明书

安装视频微信公众号 安卓下载 苹果下载



感谢您选用深达创芯（深圳）科技有限公司设计的宝蓓恩智能
尿湿监护仪，为了让您轻松体验产品，我们配备了内容详尽的使用
说明，您从中可以获得有关产品的介绍，使用方法等方面的知识，
在您使用本机前请先仔细阅读说明书，如果有印刷错误或翻译失误
望广大用户谅解。

我们的尿湿监护仪蓝牙辐射小于国家标准，长期贴附使用不会
对用户产生辐射伤害，而且设备均采用环保材料，魔术贴采用无纺
布复合的方式更护肤。

为了使用者正确使用尿湿监护仪，确保产品性能良好，请认真
阅读并遵守：
1.切勿严重撞击主机、高频振动或在检测中用手触摸传感器；
2.切勿接触苯、稀释剂、高浓度腐蚀性等化学药品或具有挥发性气
体的场所；
3.切勿暴露于硅粘接剂、发胶、硅橡胶、腻子或其它存在可挥发性
硅化合物的场所；
4.传感器位置切勿溅水或者浸入水中；
5.请不要靠近强磁场、电场；
6.请避开直射光线或发热器具；
7.切勿自行拆卸、修理；
8.废弃包装、电池、旧电子产品，请分类妥善处理；
9.请勿让儿童将其当成玩具玩耍，避免因产品受损导致零件脱落等
问题从而带来安全隐患。

前言
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02  认识BabyN-EBG01智能尿湿监护仪

01  您的BabyN-EBG01智能尿湿监护仪

打开包装后，请确定产品是否完好，对照下图确定配件是否齐全。
包装说明：

产品

说明书

4.说明书3.充电线1.主机 2.魔术贴

主机本体
传感器

卡扣

充电接口
拨动开关

主体魔术贴

指示灯

尾部魔术贴

传感器
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03  魔术贴拆卸与安装：

拆卸魔术贴：
1.捏紧主机本体，然后往背面推挤卡扣的任意两个角，即可将主机
本体与魔术贴卡扣分离，如下图所示：

2.捏住产品中间连接线，然后往正面撕拉，即可取下尾部的魔术
贴，如下图所示：
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居中粘贴

安装魔术贴：
3.将魔术贴有图案的一面朝向自己，然后把魔术贴按照固定孔位卡
进卡扣中，再将主机放入卡扣中，如下图所示：

4.将魔术贴竖着方式，勾面朝向自己，尾部魔术毛上边缘与魔术勾
且持平居中粘贴，如下图所示：

-4-



04  充电：
将配送的Type-C插入主机，另外一端USB插入电源适配（5V/1A）

充电中：当设备充当中时，红灯常亮；
充满电：当设备充满电时，红灯熄灭。

说明：

电池类型 待机时长 充电时间

锂离子聚合物电池 1.5天 约2小时

。
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05  配对：
1.主机打开拨动开关，蓝灯3秒/次，表示开机成功等待配对。

2.扫描说明书中对应的二维码，或者去苹果APP Store和手机应用市
场搜索“宝蓓恩”，下载并安装。

开 关

连接设备

宝蓓恩

设备型号BabyN-EBG01 

立即添加

08:39

+

设置

您还没有添加设备～

立即添加
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06  佩戴设备：
1.按照下图将设备尾部贴附到尿不湿的便点参考位置上（注意尿不
湿正反面）。

便点

尿不湿背面

尿点

尿不湿正面

2.按照下图将设备主机贴附到尿不湿的尿点参考位置上。
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3.然后将贴附有设备的尿不湿穿到宝宝身上。

07  脱附设备：
按照下图方式将主机从尿不湿上脱附下来。

注意：1.宝宝穿上贴附设备的尿不湿后，保证贴附的位置没有明显
偏移以及魔术贴有明显缝隙，反则影响监测结果。2.初始连接设备
后，设备会有三分钟的预热时间，此过程中不作监测。

尿不湿正面
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基本参数

故障排除

产品名称：BabyN-智能尿湿监护仪           
电池类型：锂离子聚合物电池              
无线连接：蓝牙5.0 BLE                
重       量：20克                              
尺       寸：长147mm宽34.5mm厚12.9mm；
                  长194mm宽80.2mm厚12.9mm（含魔术贴）  
CMIIT ID：2022DP19284            支持系统：Android6.0或iOS11.0及以上版本                               

产品型号：BabyN-EBG01
电池容量：110mAh
材      料：ABS、TPU
充电方式：DC 5V（Type-C）       

联系售后部门前,建议您先查阅以下情况以获得可行的解决办法:
1.设备连接不上
由于蓝牙无线连接存在信号干扰的问题，可能每次连接的时间会不
等,如果长时间连接不上,可以尝试如下方法后再重连:
①重新开关机设备；
②重启手机；
③检查设备是否有电。

2.设备充不上电
请先检查主机与充电线是否接触良好，当设备正在充电时红灯会常
亮，设备与手机连接后数据页面也会显示充电状态与电量。
3.设备数据异常
避免设备处于恶劣的工作环境中，会造成设备不可逆的损伤（参考
注意事项），将开机设备放置于干净的环境中静置一段时间，连接
手机观察数据。
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产品名称：BabyN-智能尿湿监护仪           
电池类型：锂离子聚合物电池              
无线连接：蓝牙5.0 BLE                
重       量：20克                              
尺       寸：长147mm宽34.5mm厚12.9mm；
                  长194mm宽80.2mm厚12.9mm（含魔术贴）  
CMIIT ID：2022DP19284            支持系统：Android6.0或iOS11.0及以上版本                               

深达创芯（深圳）科技有限公司

官网：www.babyn.net
服务热线：400-881-9391（工作日9�00-18�00）
由深达创芯（深圳）科技有限公司提供售后支持

有害物质名称及含量

部件名称
铅（Pb） 汞（Hg） 镉（Cd） 六价铬（Cr（VI）） 多溴联苯（PBB） 多溴二苯醚（PBDE）

有毒物质

主机

电池

魔术贴

充电线

X

X

〇

〇

〇

〇

〇

〇

〇

〇

〇

〇

〇

〇

〇

〇

〇

〇

〇

〇

〇

〇

〇

〇

本表格依据SJ/T 11364的规定编制。
〇：表示该有害物质在该部件有均质材料中的含量均在GB/T 26125-2011规定的限量要求以下。
 X：表示该有害物质至少在该部件的某一均质材料中的含量超过GB/T 26125-2011限定的限量要求。

中华人民共和国境内销售的所有电子电器产品必须标识此标志，标志内的数字
代表在正常使用状态下的电子电气产品的环保使用期限。
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